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Samobor, 15.10.2021. 

 

Zaključci 4. sjednice Školskog odbora Osnovne škole Bogumila Tonija, održane 07.10.2021. 

godine: 

 

Sjednici su nazočili ravnateljica Milena Kolarec, članovi Ismeta Čerkez, Mirela Crnjak Topolovec, 

Ivana Čališ, Gordana Vrzić,  Lucija Peles i Nikolina Tičinović Čavrag te zapisničar Dalibor Petrina. 

 

1. Dnevni red 4. sjednice Školskog odbora jednoglasno je prihvaćen. 

  

            Nakon toga članovima se predstavila članica Školskog odbora iz reda osnivača Lucija Peles te  

           je provedeno i verificiranje člana uvidom u identifikacijsku ispravu i dokumente iz izbornog 

           procesa. 

 

2. Zapisnik sa 2. (konstituirajuće) sjednice Školskog odbora jednoglasno je prihvaćen. 

3. Članovi školskog odbora sa pozivom na sastanak Školskog odbora, upućeni su na stranicu 

škole gdje je objavljena radna verzija GPP i Kurikuluma. 

Na početku, ravnateljica je tražila povratnu informaciju da li su imali taj uvid i ako nema 

nekih pitanja, ukratko im skrenula pažnju na neke dijelove.  

Ukazala je da na povećanje broja učenika i jedno razredno odjeljenje u školskoj godini 

2021./2022. U školskoj godini 2021./2022. upisano je 1169 učenika u 52 razredna odjela, a u 

školi je zaposleno 145 djelatnika. 

U školi se uz redovni program realizira i rad u produženom boravku. Formirano je osam 

grupa; od toga četiri grupe s učenicima prvog razreda koji svoje aktivnosti provode u 

prostorijama produženog boravka u školi, a četiri grupe s učenicima drugih razreda smješteni 

su u Bunkeru (Centar za mlade). Za sve polaznike boravka osiguran je topli obrok u školi 

pripreman u školskoj kuhinji. 

Sklopljen je ugovor s 21 pomoćnikom u nastavi. 19 pomoćnika sklopili su ugovor preko 

projekta Vjetar u leđa, a troje pomoćnika financirano sredstvima Grada Samobora, pomoć će 

pružati učenicima s rješenjem za vrijeme njihovog boravka u produženom boravku. 

Ravnateljica je članovima Školskog odbora skrenula pažnju da dijelove GPP i Kurikuluma u 

kojima su navedeni uspjesi škole u protekloj školskoj godini u kojoj su, unatoč Korone i on 

line nastave, postignuti zapaženi rezultati na nivou države. 

Kontinuirano usavršavanje i unaprjeđivanje rada rezultiralo je i napredovanjem u struci ( 5 

učitelja mentora,10 učitelja savjetnika, 2 učiteljice izvrsne savjetnice, 5 voditelja Županijskog 

stručnog vijeća). 

U navedenim dokumentima navedeni su i projekti u kojima je škola sudjelovala kao i plan za 

ovu školsku godinu ( projekti na nivou škole, države, e Twining projekti, kao i uključivanje u 

projekt UNESCO-a koji okuplja zemlje jugoistočnog Sredozemlja). 

Također je istaknuto da se ove godine slavi 50 godišnjica Škole, koju ćemo ukoliko 

epidemiološki uvjeti to dozvole, obilježiti kroz tjedno događanje na nivou cijele škole 

uključujući roditelje, bivše učenike i goste. 

Nakon kraćeg osvrta na tekuće održavanje realizirano u prošloj školskoj godini i početkom 

ove šk. godine iznesen je plan ulaganja u novoj školskoj godini, uključujući i informacije 



vezane uz tijek daljnje realizacije plana uređenja nove škole – depadanse škole Bogumila 

Tonija u sklopu Bunkera. 

 

Prijedlog Godišnjeg plana i programa rada za školsku godinu 2021./2022. i prijedlog 

Kurikuluma za školsku godinu 2021./2022. jednoglasno je usvojen glasovima prisutnih 

članova. 

 

4. Ravnateljica je pojasnila zbog čega je raspisan natječaj za kuhara/icu i koja je procedura za 

zapošljavanje tehničkog osoblja. 

Na natječaj za radno mjesto kuhar/ica na određeno radno vrijeme na upražnjeno radno mjesto 

zbog odlaska kuharice u mirovinu prijavilo se pet kandidata. Izabrana je Štefaniju Paukovac iz 

Samobora koja ima tri godine radnog iskustva u kuhinji i položen higijenski minimum. 

Osvrt na natječaj za pomoćnika u nastavi- rad u produženom boravku; 

U školi su trenutno zaposlena 21 pomoćnika u nastavi, 18 u nastavi i tri u produženom 

boravku. Važno je spomenuti da je škola objavila četvrti natječaj, odnosno poziv za iskaz 

interesa za zapošljavanje pomoćnika u nastavi. Jedna kandidatkinja odustala je od postupka 

zapošljavanja. Škola ima potrebu za pomoćnikom u nastavi za učenika iz OŠ Rude koji je 

vraćen u redovnu školu. 

 

5. Članovi Školskog odbora proučili su novi Pravilnik o kućnom redu u kojem su najbitnije 

izmjene da nema dežurstva učenika, konzultacije se održavaju po pozivu. Prijedlog pravilnika 

je jednoglasno usvojen. 

Ravnateljica je na kraju spomenula da je održan kros te se muška ekipa 7. i 8. razred plasirala 

na državno natjecanje. 

 

 

Predsjednica Školskog odbora  

           Gordana Vrzić  


